
Protokół Nr 3/10 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu w dniu 23 marca 2010 roku. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej. 
Obecni według załączonej listy.  
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) uchylająca uchwałę w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów 
związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk D, 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego obejmującego przebudowę ulicy Lipowej – druk H, 

c) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Lipowej w 
Białogardzie – druk K, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk G, 
e) w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 – druk A, 
f) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Ciszewskiego 

w Białogardzie – druk E, 
g) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Tatrzańskiej 

w Białogardzie – druk B, 
h) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Komara w 

Białogardzie – druk C, 
i) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk F. 
3. Sprawy różne: 

- pismo mieszkańców ulicy Witkacego w sprawie złego stanu ulicy. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 

Posiedzenie o godz. 14.00  „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Bogdan 
Żurawski. Komisja przyjęła przedstawiony porządek z trzema zmianami dot. wprowadzenia 
projektów oznaczonych literami H, G, K, I, J oraz protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-3 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i  zaopiniowała  następujące  projekty  uchwał: 

a) uchylająca uchwałę w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów 
związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk D, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując za-3 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 

przedsięwzięcia inwestycyjnego obejmującego przebudowę ulicy Lipowej – druk H, 
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Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując za-3 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Lipowej w 

Białogardzie – druk K, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
O godz. 14.10 przybył radny K.Sosnowski, wobec czego na Komisji było 4 radnych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Żurawski – pytał co z kanalizacją, deszczówką i gazem, aby nie naruszać struktury 

ulicy? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że jest deszczówka do realizacji, kanalizacja nie była 

wprowadzana przez Spółkę. Przyłącza są doprowadzone do skrzynek, ale nie do 
wszystkich posesji. 

Z.Rychter – pytał ile będzie stanowisk? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że około 20 stanowisk. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując za-4 (jednogłośnie). 

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk G, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

e) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy 
Ciszewskiego w Białogardzie – druk E, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Rychter – proponował  zmniejszyć szerokość ulicy z 3 m na 2,5 m. 
Naczelnik Wydz. IM – motywował, że szerokość spowodowana jest realizacją ścieżki 

rowerowej. 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

f) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Tatrzańskiej 
w Białogardzie – druk B, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

g) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Komara w 
Białogardzie – druk C, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
h) w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 – druk A, 

 2



Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
A.Styczyński – pytał ile przeznaczono  na akcję wywożenia śniegu? 
Burmistrz – odpowiedział, że środki z oczyszczania letniego przeznaczono na akcję zima w 

ramach tego samego działu. Obecnie będziemy prosili Radę o zapisanie potrzebnych 
środków. 

K.Sosnowski – powiedział, że w Połczyn Zdroju i innych miastach  jest o wiele gorzej niż w 
Białogardzie. 

Burmistrz – poinformował, że Białogard dostał największe środki w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego. 

Z.Ryhcter – pytał o koszty w kwocie 1.800 zł na wyjazdy służbowe i zobowiązania na koniec 
roku ponad 46 tys. zł.  

Skarbnik – wyjaśniła, że to zobowiązania z poprzedniego roku na podstawie faktur 
wystawionych w styczniu 2010 r. 

Z.Ryhcter – pytał o przebudowę pomieszczeń w CKiSE na kwotę 80 tys. zł. 
Burmistrz – odpowiedział, że chodzi pomieszczenie baru przy kinie. 
Z.Rychter – pytał o 10 tys. zł na organizację pikniku w Białogardzie? 
Skarbnik – wyjaśniła, że to impreza Pana M.Lewandowskiego. 
Z.Ryhcter – pytał o dotację na cele publiczne – aktywizację osób bez pracy – 50 tys. zł i 50 

tys. zł. 
Skarbnik – odpowiedziała, że jedna kwota wynika z uchwały Rady, a druga z konkursu dla 

pożytku publicznego. 
Z.Rychter – pytał o zwolnienie Zakładu Produkcji Drzewnej „Eurowood Pomerania”? 
Skarbnik – odpowiedziała, że Zakład korzysta ze zwolnienia na podstawie uchwały Rady. 
Z.Rychter – pytał o umorzenie dla PFE „Scholar” – około 100 tys. zł. 
Skarbnik – wyjaśniła, że umorzono tylko odsetki a pozostałą kwotę rozłożono na raty. 
Z.Rychter – poruszył sprawę remontu pomieszczeń palarni na kwotę 7 tys. zł. 
Skarbnik – odpowiedziała, że tu chodzi o pomieszczenie przy straży miejskiej. 
Z.Rychter – pytał o wzrost za energię i wodę dla UM? 
Skarbnik – wyjaśniła, że Zakład Energetyczny zakwalifikował  nas do innej taryfy z uwagi na 

zwiększoną moc. 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

i) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 
na rok 2009 – druk F. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując za-4 (jednogłośnie). 

j) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 
na rok 2009 – druk I, 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-1, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 
k) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk J, 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 5 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 

- pismo mieszkańców ulicy Witkacego w sprawie złego stanu ulicy. 
Burmistrz – odpowiedział, że zrobiono oświetlenie, kanalizację i wodę, utwardzono 

zmielonym asfaltem część drogi. Nie ma jeszcze projektu na ta ulicę. Burmistrz odpowie tym 
mieszkańcom. Obecnie jest wiele ulic przeznaczonych do remontu. W zależności od ilości 
materiału zostanie wykonana ulica. 

A.Styczyński – prosił o uwzględnienie remontu ulicy Walezego. 
Z.Rychter – proponował, aby zdemontowane płyty z ul. Ciszewskiego przeznaczyć na ul. Św. 

Alberta. 
Burmistrz – poinformował, że planuje ułożenie płyt na ul. Wiśniowej, Fabrycznej. Nie 

odpowie kiedy zostanie to zrealizowane. 
K.Sosnowski – prosił, aby kompleksowo zamiatać i sprzątać Miasto. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1550 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              

                   Bogdan  Żurawski 
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